
 

 

Storgården 
Bestyrelsesmøde 

15.01.19 

Tilstede 

Tina, Betina, Morten, Annemette og Helle 

 

Godkendelse af referat fra forrige møde 

a)  Nytårsmiddagen er afholdt og det forløb super godt. Tidspunktet virkede 

rigtigt.  

b)  Indeklimaet er ikke drøftet med Fruehøjgaard endnu, det tages op hurtigst 

muligt. 

c)  Morten har haft kontakt til Poul Erik omkring højtryksrenser. Da Poul Erik 

er stoppet er den strandet der. Der følges op hurtigst muligt.  

 

Nyt fra afdelingen 

a) Der er intet nyt fra afdelingen. 

 

Henvendelse fra beboerne 

a) Bestyrelsen har fået nogle henvendelser omkring det gamle vaskerum. Hvad 

skal det bruges til, når der kommer vaskemaskiner i lejlighederne. Der kom-

mer mere info i ”Storgårdnyt” 

 

Igangværende opgaver 

a) Der er kommet nyt sider til beboeremappen omkring Nabofællesskabet. 

Disse gennemses. 

b) Der er pt ingen nye info omkring badeværelserne. Ny info vil komme i ”Stor-

gaardNyt”. Der afventes svar fra Kjeld fra Fruehøjgaard.  

 

Div. 

 
 

 

Næste møde:  

21.02.19 kl. 11.00 hos Annemette 

  



 

 
90107 Afdeling Storgaarden 

Afdelingsbestyrelsens møde den 15/1 2019 

 

Administrationen har modtaget referatet den 22/1 2019 

Administrationen har gennemgået referatet den 24/1 2019 

 

 

Administrationens bemærkninger til referatet: 
 
Administrationen har ingen bemærkninger til referatet. 

 

 


